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Reactienota Begroting Metropoolregio 2018, versie 12 juni 2017    
 

 

 
 
 
 

 
De gemeenteraden is gevraagd voor 20 mei 2017 een reactie te 
geven. De Begroting Metropoolregio 2018 is door de volgende 
gemeenteraden nog niet behandeld:  
 
- Valkenswaard (23 juni)  
 
Indien nog geen formele reactie is ontvangen, is de concept-reactie opgenomen.   
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Gemeentelijke reacties op de Begroting Metropoolregio 2018  

 
Gemeente  
 

 
Reactie  

 
Antwoord 

Asten  
Cie. 3-5/Raad 16-5 

Akkoord; geen zienswijze (brief 29 mei)   

 De gemeente vraagt actief op de hoogte te worden gehouden 
over de verdere ontwikkelingen.  

 

Bergeijk  
Kempencie.10-5/Raad 1-6 

Akkoord; geen zienswijze   

Best     
Schriftelijk voor 15 mei           

Akkoord; geen zienswijze (brief 18 mei)    

Bladel 
Kempencie.10-5/Raad 24-5 

Akkoord; geen zienswijze   

Cranendonck     
Raad 9-5 

Bestemmingsreserve Fysiek Domein  
De Begroting 2018 en ook de doorkijk op de meerjarenbegroting 
laten een jaarlijks negatief eindsaldo zien. Hierdoor wordt er 
jaarlijks een beroep gedaan op de bestemmingsreserve 
Fysiek Domein. Op 31-12-2018 is de stand van deze reserve 
€ 625.061,-. Doordat aan deze reserve geen jaarlijkse 
toevoegingen worden gedaan daalt de stand van de reserve 
naar € 75.000,- in 2020.  
De gemeenteraad vindt het noodzakelijk inzicht te krijgen in de 
gevolgen van deze ontwikkeling. 

In de Bestuursrapportage 2014 is een doorkijk gegeven voor 
uitgaven op de diverse werkplaatsen voor de periode tot en  
met 2020. Ieder jaar worden de werkbudgetten voor de diverse 
werkplaatsen in de begroting opgenomen conform deze raming. 
Indien in een jaar deze werkbudgetten niet volledig worden 
besteed, vloeien deze middels winstbestemming terug in de 
reserve. Indien uitgaven hoger zijn dan de oorspronkelijke 
raming worden deze extra onttrokken. De huidige middelen 
binnen de reserve fysiek domein volstaan voor de periode tot 
2020.  
Echter bij het uitvoeren van structurele taken horen structurele 
middelen. Dit gegeven zullen we meenemen in de opzet van de 
nieuw op te stellen Regionale Agenda 2019-2022.  

 Stimuleringsfonds 
Er wordt vanaf 2018 € 600.000,- minder geïnvesteerd in het 
Stimuleringsfonds.  
De gemeenteraad vindt het noodzakelijk om inzicht te krijgen in 
de gevolgen én in de afweging en besluitvorming die hieraan ten 
grondslag heeft gelegen. 

In het verleden heeft de Metropoolregio Eindhoven  
naast de inwonerbijdrage extra € 600.000 per jaar in het 
Stimuleringsfonds gestort. Dekking hiervan werd gevonden in 
het renteresultaat. 
Door de introductie van schatkistbankieren en de overdracht van 
de middelen BDU Verkeer en vervoer naar de Provincie Noord- 
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Brabant als gevolg van de afschaffing van de WGR+, worden er 
door de Metropoolregio Eindhoven geen renteresultaten meer 
behaald. 
Indertijd heeft het Algemeen Bestuur ingestemd met de vorming 
van een reserve rente-egalisatie om renteschommelingen in de 
exploitatie op te kunnen vangen. De omvang van deze reserve 
bedroeg € 1,2 miljoen (2 maal de eigen storting van € 600.000). 
Hiermee was voor de jaren 2016 en 2017 de storting in het 
Stimuleringsfonds gedekt. Ultimo 2017 is deze reserve leeg en 
beschikt de Metropoolregio Eindhoven niet meer over middelen 
om deze storting te dekken. Vanaf 2018 betreft de storting in  
het Stimuleringsfonds slechts de inwonerbijdrage welke bij de 
deelnemende gemeenten in rekening wordt gebracht. 
In het kader van de evaluatie Stimuleringsfonds welke in 2017 
wordt uitgevoerd, zal bovenstaande worden meegenomen. 

 Gesprekstafel Duurzaamheid 
De gemeenteraad wil dat er budget vrijgemaakt wordt om de 
Gesprekstafel Duurzaamheid op een andere manier vorm te 
geven. 

Conform de eerder gemaakte afspraken is het thema 
Duurzaamheid geen separaat onderwerp/werkplaats binnen de 
regionale samenwerking van de Metropoolregio. Wel is in de 
Regionale Agenda opgenomen dat de duurzaamheidsambities 
van de gemeenten als vanzelfsprekend geborgd moeten zijn in 
alle opgaven van de Metropoolregio Eindhoven. Eind vorig  
jaar is besloten om vanuit de ambtelijke organisatie van de 
Metropoolregio Eindhoven beperkte capaciteit (0,5 fte) in te 
zetten op het thema duurzaamheid, vanuit het programma 
Fysieke Leefomgeving (Werkprogramma 2017). Dit was mogelijk 
aangezien de organisatie van de Metropoolregio Eindhoven 
flexibel is georganiseerd.  
In het traject om te komen tot de nieuwe Regionale Agenda, 
zullen de 21 gemeenten zich opnieuw moeten uitspreken over 
ambitie en thema’s. 

Deurne    
Cie. 18-5/Raad 30-5     

Akkoord; geen zienswijze   

Eersel 
Kempencie.10-5/Raad 30-5   

Akkoord; geen zienswijze  

Eindhoven  Akkoord (brief 19 mei)   
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Raad 16-5 Frictiekosten  
Maximaal blijven sturen op het minimaliseren van (personele) 
frictiekosten voor gemeenten en daarop waar mogelijk te 
versnellen.  

Primair uitgangspunt is volledige afbouw van boventallig 
personeel als gevolg van de reorganisatie van het SRE en de 
daaruit vloeiende frictiekosten aan het einde van de looptijd van 
het Sociaal Statuut. Daar waar mogelijk zal de Metropoolregio 
Eindhoven het niet nalaten dit proces te versnellen. 

Geldrop-Mierlo  Akkoord; geen zienswijze (brief 22 mei)   

Raad 15-5 Duurzaamheid  
Gemeente is van mening dat er in de ontwerp-Begroting 2018 
slechts in beperkte mate aandacht wordt besteed aan het begrip 
Duurzaamheid. Duurzaamheid is een grote opgave voor de 
Metropoolregio Eindhoven.  
Gemeente gaat er vanuit dat binnen de Metropoolregio 
Eindhoven ruimte wordt gezocht om extra middelen beschikbaar 
te stellen voor deze opgave. De gemeente vraagt daarom extra 
aandacht te besteden aan het begrip Duurzaamheid, mede in 
relatie tot de werkzaamheden binnen de verschillende 
werkplaatsen.   

Verwezen wordt naar het antwoord, zoals dit is geformuleerd op 
de vraag van de gemeente Cranendonck. 

Gemert-Bakel V.k.a. (8 juni 2017)   
Cie. 10-5/Raad 1-6 Indexering 

De gemeenteraad stelt het op prijs dat uitvoering gegeven  
wordt aan de geformuleerde kaders voor de verbonden partijen. 
Hierdoor hanteren de vier gemeenschappelijke regelingen 
waaronder de Metropoolregio, vanaf 2018 dezelfde systematiek 
bij het bepalen van de indexering van de inwonerbijdrage. 

In de beleidsnotitie Kaders P&C documenten hebben de vier 
Gemeenschappelijke Regelingen GGD, Veiligheidsregio, 
ODZOB en Metropoolregio Eindhoven naast het hanteren  
van eenzelfde systematiek voor het indexeren van de 
inwonerbijdrage ook afgesproken hetzelfde tijdstip te hanteren 
voor de aanlevering van kadernota, begroting en jaarrekening. 
Vervolgstap in dit proces is de beleidsnotitie Harmonisatie 
verordeningen. Hierbij zal een gelijke basis geformuleerd worden 
voor o.a. de Financiële verordening, Controleverordening, 
Treasurystatuut en reserves en voorzieningen. Dit zal in de loop 
van 2017 verder de bestuurlijke besluitvorming ingebracht 
worden. 

Heeze-Leende 
Raad 22-5 

Akkoord; geen zienswijze   

Helmond  Akkoord (brief 7 juni)   
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Cie. 11-5/Raad 30-5 RHCe 
Ten aanzien van de personele inzet bij het RHCe blijft de 
gemeente aandacht vragen om zoveel als mogelijk gebruik te 
maken van social return.   

Er is sprake van een lage mobiliteit bij het Regionaal Historisch 
Centrum. Social return wordt daarom meegenomen bij het 
uitbesteden van (bulk)werkzaamheden.  
 

 Regionale Agenda 2019-2022 
In de loop van 2018 moet een agenda voor de volgende 
bestuursperiode (2019-2022) worden vastgesteld. Niet alleen 
vormt de evaluatie hiervoor input, maar bijvoorbeeld ook  
de Brainport Next Generation Strategie en de Nationale 
Actieagenda Brainport die op 5 april aan diverse fracties in de  
Tweede Kamer aangeboden is.  
Binnen de Actieagenda, die zich richt op wat onze regio nodig 
heeft om economisch én maatschappelijk voorloper te kunnen 
blijven, staat onder meer het regionale woon-, leef- en 
vestigingsklimaat centraal.  
 
Gemeente stelt voor de nieuwe Regionale Agenda 2019-2022 
hier nauw op aan te laten sluiten.  
De teksten bij de Werkplaats Economische Strategie en 
Organisatie Regionaal Netwerk dienen hierop aangepast te 
worden. 

Er is een nadrukkelijke verbinding tussen de Werkplaats 
Economische Strategie en de uitgangspunten van de Nationale 
Actieagenda Brainport. Dit wordt ook geagendeerd in de 
werkplaats. Dit zal worden aangepast in de tekst van de 
Werkplaats Economische Strategie. 
 
Uiteraard zal de nieuwe Regionale Agenda aansluiten op de 
actuele agenda’s voor de regio. We willen het traject om te 
komen tot de nieuwe Regionale Agenda echter open inzetten  
en niet vooraf al gaan sturen.  
 

 Tevens verzoekt de gemeente aan te geven in hoeverre in het 
programmabudget rekening is gehouden met de kosten die met 
de ontwikkeling van een nieuwe Regionale Agenda 2019-2022 
gemoeid zijn.  

De kosten, die het opstellen van de nieuwe Regionale Agenda 
2019-2022 met zich meebrengt, worden binnen het in de 
Begroting 2018 opgenomen budget gerealiseerd. 

 Investeringsfondsen 
In het deelprogramma Economie onderdeel Investeringsfondsen 
is aangegeven dat als gevolg van de uitputting van de 
bestemmingsreserve rente-egalisatie een bedrag van ongeveer 
€ 600.000 minder wordt toegevoegd aan het Investeringsfonds.  
Gemeente mist een analyse van de gevolgen hiervan en de 
wenselijkheid daarvan. Vandaar het verzoek dit alsnog in de 
tekst op te nemen.  

Verwezen wordt naar het antwoord, zoals dit is geformuleerd op 
de vraag van de gemeente Cranendonck 

 Werkplaats Strategie Ruimte 
In het deelprogramma Fysieke Leefomgeving, Werkplaats 

De Integrale Strategie Ruimte beschrijft doelen en ambities, die 
in de regio worden nagestreefd. Met een investeringsprogramma 



 

41576-41719\SVE\HLE\-6 
 

Strategie Ruimte wordt een voorschot genomen op vaststelling 
van de Integrale Strategie Ruimte (ISR) in 2017. In 2019 is al 
een actualisatie aan de orde, die in 2018 wordt voorbereid. In 
2017 wordt een op de strategie gebaseerd investerings-
programma gemaakt. Het is niet duidelijk wat hiermee beoogd 
wordt.   
 
Gemeente verzoekt dit nader te duiden, ook met betrekking tot 
de activiteiten, die onder "afstemming en kennisuitwisseling" in 
zeer algemene zin worden omschreven.  

wordt inzichtelijk gemaakt welke investeringen aan de orde zijn 
om dat te realiseren. Daarmee wordt beoogd dat investerende 
partijen duidelijkheid hebben over elkaars agenda’s en zo 
mogelijk hierover afspraken maken. Hiermee wordt het 
maatschappelijk rendement geoptimaliseerd.  
In 2019 zal getoetst worden of actualisatie van de Integrale 
Strategie Ruimte wenselijk is. De gedachte daarbij is een ‘lichte’ 
aanpassing op basis van actuele inzichten en vorderingen op het 
bereiken van doelen van de Integrale Strategie Ruimte. 
 

 Goed bestuur 
In de zienswijze bij de Begroting 2017 Metropoolregio heeft  
de gemeente het Algemeen Bestuur aandacht gevraagd voor  
de ontwikkelingen op het terrein van goed bestuur. Daarbij heeft 
de gemeente verzocht bij de aanbieding van de Jaarrekening 
2016 de deelnemende gemeenten te informeren over de 
instrumenten, die de Metropoolregio inzet om aan de eisen  
van goed bestuur te voldoen. In welke mate aan dit verzoek  
is voldaan kunnen wij momenteel nog niet vaststellen, omdat  
de Jaarrekening 2016 nog niet beschikbaar is. Uiteraard is 
bovenstaande ook van toepassing op onder uw 
verantwoordelijkheid opererende Bestuurscommissie RHCe.  

Voor de Metropoolregio en het Regionaal Historisch Centrum  
is een governancetoets uitgevoerd. Deze toets heeft geen 
aanleiding gegeven tot aanpassingen. 
In de concept-Jaarrekening 2016 is een algemene passage 
opgenomen over de invulling van de code voor de 
Metropoolregio. 
Met het oog op openheid en transparantie zal het overzicht, 
waarin is aangegeven op welke manier invulling is gegeven aan 
de Code Goed Openbaar Bestuur geplaatst worden op de 
website van de Metropoolregio. Met ingang van het Jaarverslag 
2017 zal hiernaar worden verwezen. Het Jaarverslag 2016 is 
inmiddels gewaarmerkt door de Accountant en kan in deze zin 
niet meer worden aangepast.  

 Evaluatie bestuurlijke samenwerking 
Gemeente ziet de resultaten van de evaluatie van de 
bestuurlijke samenwerking in Metropoolregio Eindhoven met 
belangstelling tegemoet.  

 

Laarbeek 
Cie. 2-5/Raad 11-5 

V.k.a.; geen zienswijze   

Nuenen c.a.  Akkoord (brief 23 mei)  

Cie. 20-4/Raad 18-5 Integrale ruimtelijke strategie  
Onder kop 2 bij Werkplaats Strategie Ruimte is opgenomen dat 
in 2017 een Integrale Ruimtelijke Strategie is vastgesteld. Deze 
strategie is nog niet vastgesteld. Beoogd wordt deze strategie in 
2017 vast te stellen. 

Deze aanname is juist.  
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 Kwalificering risico's  
Gemeente constateert dat net als in de concept-Begroting 2016 
en 2017 de risico's met betrekking tot Oud SRE, in het bijzonder 
afvalverwerking en reorganisatievoorziening SRE, niet zijn 
gekwantificeerd. Het ontbreken van die kwanticering maakt het 
moeilijk om als gemeente een risicobeleid in haar begroting op 
te nemen. Hierbij moet opgemerkt worden dat ten aanzien van 
het risico met betrekking tot de reorganisatievoorziening SRE,  
in tegenstelling tot de concept-Begroting 2017 Metropoolregio, 
beheersmaatregelen zijn opgenomen om risico's te verkleinen. 
Dit vindt de gemeente een positieve ontwikkeling. 

Afvalverwerking 
Het risico van naheffing in het kader van de aanlevering van 
restafval ligt bij de individuele gemeente. De Metropoolregio 
Eindhoven treedt in deze slechts op als contractpartner.  
Het risico maakt dan ook geen onderdeel uit van het 
weerstandsvermogen van de Metropoolregio Eindhoven. 
 
Reorganisatievoorziening 
De risico’s voortvloeiend uit de reorganisatie van het SRE  
zijn financieel afgedekt in de voorziening. De hoogte van  
deze voorziening wordt bij het opstellen van de jaarrekening 
beoordeeld door de accountant. 
Risico’s in het kader van de reorganisatie, die niet zijn  
afgedekt binnen de voorziening, zijn benoemd in de paragraaf 
Weerstandsvermogen en risicomanagement. Het betreft hier het 
niet realiseren van de taakstellende afbouw en de aanvullende 
en nawettelijke WW-verplichting uit de CAR-UWO. 
In de presentaties van de Begroting aan de raden op 27 maart,  
6 april en 12 april zijn de risico’s toegelicht en gekwantificeerd op 
respectievelijk € 250.000 en € 490.000. In de Jaarrekening 2016 
zijn deze bedragen wel in de tekst opgenomen. 

Oirschot 
Kempencie.10-5/Raad 30-5 

Akkoord; geen zienswijze   

Reusel-De Mierden  
Kempencie.10-5/Raad 30-5 

Akkoord; geen zienswijze (brief 8 juni)  

Someren Akkoord (brief 7 juni 2017)   

Raad 1-6 Archiefbeheer 
De provincie Noord-Brabant houdt toezicht op het  
archiefbeheer van de gemeente Someren in het kader van  
de Wet revitalisering generiek toezicht (Wrgt). Gemeente heeft 
het archiefbeheer en de -zorg aan het Regionaal Historisch 
Centrum Eindhoven (RHCe) overgedragen (art. 43 
Gemeenschappelijke Regeling Metropoolregio Eindhoven). 
  
Voor gemeente is van belang dat het RHCe zich op juiste wijze 
van deze taak kwijt. Toegezegd is dat het Bedrijfsplan RHCe dit 

De Bestuurscommissie RHCe heeft besloten voor de 
gemeenteraadsverkiezingen van 2018 te komen met  
een geactualiseerd Bedrijfsplan (2018-2022).  
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jaar geactualiseerd zal worden.  
Gemeente verneemt graag wanneer deze actualisatie naar 
verwachting is afgerond en wanneer gemeente hierover nader 
wordt geïnformeerd.  

 Deelprogramma Economie – Brainport 
Gemeente is ernstig ontstemd over het gebrek aan 
samenwerking en communicatie ten aanzien van het 
deelprogramma Economie, waarvan Brainport deel uitmaakt. 
Nota bene via sociale media heeft gemeente in april jl. namelijk 
moeten vernemen dat het logo van Brainport is gewijzigd van 
‘Brainport Region Eindhoven’ in ‘Brainport Eindhoven’ zonder 
dat dit hierover ook maar iets is afgesproken of 
gecommuniceerd. 
 
Gemeente kan niet anders dan vaststellen dat het nieuwe logo 
naar de buitenwereld toe de indruk wekt dat Brainport slechts  
de gemeente Eindhoven betreft: Brainport = Eindhoven. Dit  
is alleen niet correct; het strookt ook niet met uw eerdere 
uitlatingen dat Brainport van alle Metropoolregiogemeenten is 
en dus de hele regio (‘Region’) omvat.  
 
Gemeente ervaart deze onaangekondigde wijziging  
bovendien als extra pijnlijk nu gemeente juist het afgelopen  
jaar heeft ingestemd met een kostenverhoging voor Brainport 
Development per 2017 net als overigens de andere 
Metropoolregiogemeenten.  
Gemeente eist dan ook per omgaande tekst en uitleg van u over 
deze plotse wijziging.  

Vanuit de Stichting Brainport is het initiatief genomen om het 

beeldmerk te herijken. Hiertoe is een advies opgesteld waarin 

het besluit genomen is om als nieuw beeldmerk Brainport 

Eindhoven te hanteren. Deze keuze is gebaseerd op een aantal 

uitgangspunten. De Werkplaats Economisch Strategie heeft de 

vraag bereikt, waarom er niet meer gesproken wordt over 

Brainport Regio Eindhoven. Op basis hiervan heeft de 

Werkplaats Economische Strategie Brainport Development 

uitgenodigd om in de werkplaatsbijeenkomst van 15 juni een 

toelichting te geven. Op basis hiervan wordt met de 

werkplaatsleden besproken of en op welke manier nadere 

afstemming met de regiogemeenten wenselijk/nodig is.  

Son en Breugel  
Cie. 8-5 / Raad 18-5 

Akkoord; geen zienswijze   

Valkenswaard  V.k.a. (brief 7 juni)   
Cie. 11-5 / Raad 23-6 Risico’s  

Gemeente heeft geconstateerd dat zowel de Metropoolregio  
als de gemeente Valkenswaard een reservering (algemene 

Dit onderwerp maakt deel uit van het proces harmonisatie 
verordeningen waar de vier Gemeenschappelijke Regelingen 
GGD, Veiligheidsregio, ODZOB en Metropoolregio Eindhoven  
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reserves) heeft getroffen om risico’s af te dekken, die zich 
zouden kunnen voordoen bij de Metropoolregio. Gemeente 
veronderstelt dat de dubbele risicoafdekking niet de 
(maatschappelijk) meest efficiënte wijze is om deze risico’s af te 
dekken. Een alternatief zou kunnen zijn om de risicoafdekking 
enkel via de begroting van de gemeenten plaats te laten vinden.  
De gemeente verzoekt daarom de vorming van risicoreserves 
binnen de Gemeenschappelijke Regeling te beëindigen / 
minimaliseren en ontstane tekorten op basis van begrotings-
wijziging op te lossen.  
Gemeente verzoekt de Metropoolregio voorafgaand aan de 
vaststelling van de Begroting 2018, een analyse te maken  
van de voor- en nadelen van een dergelijke werkwijze en de 
gemeenten over de uitkomsten hiervan te informeren.  

op dit moment inhoud aan geven (zie ook antwoord vraag 
gemeente Gemert-Bakel over de indexering inwonerbijdrage). 
Een gezamenlijk standpunt hierover zal naar verwachting in het 
najaar 2017 ter besluitvorming worden voorgelegd. 

Veldhoven  
Raad 30-5 

Akkoord; geen zienswijze   

 Gemeente waardeert de aanpak om met vier 
Gemeenschappelijke Regelingen op hetzelfde tijdstip de 
concept-begrotingen aan te bieden.  

 

Waalre  V.k.a. (brief 15 mei)   
Raad 9-5 Brainport Development 

De inwonerbijdrage voor 2018 is gestegen ten gevolge van een 
verhoogde bijdrage voor Brainport Development. Hiertoe is 
eerder besloten en raden zijn hierbij ook betrokken geweest.  
Gemeente heeft destijds gevraagd op de hoogte te worden 
gehouden over wat met die extra middelen gebeurt. Gemeente 
stelt het op prijs periodiek deze informatie te ontvangen. 

De afspraak, die het Dagelijks Bestuur inzake de governance in 
een meerjarenovereenkomst met Brainport Development heeft 
gemaakt is dat men niet rapporteert – c.q. verantwoording  
aflegt - aan individuele gemeenten of Triple Helix-segmenten. 
De plannen worden gedeeld met de gehele Triple Helix via de 
Meerjarenplannen en Jaarplannen (waarop door de overheden 
via de lijn van de Stichting input gegeven kan worden) en 
rapporteren over de behaalde resultaten eenmaal per jaar via  
de Jaarverslagen (zie http://www.brainportdevelopment.nl/over-
brainport-development/downloads/ voor het Jaarplan 2017 en 
het Jaarverslag 2016). De rapportage voor de 21 gemeenten 
loopt via het aandeelhouderschap van de Metropoolregio 
Eindhoven en via Werkplaats Economische Strategie. De 
voorzitter van de Werkplaats Economische Strategie neemt 
namens de Metropoolregio deel aan het aandeelhoudersoverleg.  

http://www.brainportdevelopment.nl/over-brainport-development/downloads/
http://www.brainportdevelopment.nl/over-brainport-development/downloads/
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 Duurzaamheid 
Ook stelt gemeente vast dat het onderwerp Duurzaamheid 
weinig aandacht in de begroting krijgt. Dit staat wat ons betreft 
in schril contrast met de opgave, die we samen op het gebied 
van Duurzaamheid te klaren hebben. Dit besef lijkt wel te 
bestaan binnen de Metropoolregio, we accepteren de opdracht, 
echter verder dan het “integraal” meenemen in de bestaande 
werkplaatsen komen we niet.  
Gemeente doet dan ook een oproep om binnen de bestaande 
begroting ruimte te vinden om middelen te voteren voor onze 
duurzaamheidsopgave. 

Verwezen wordt naar het antwoord, zoals dit is geformuleerd op 
de vraag van de gemeente Cranendonck. 

 Versnellingsafspraken Provincie 
Gemeente begrijpt verder de beweging de agenda van de 
provincie en van de Metropoolregio Eindhoven op elkaar af te 
stemmen in versnellingsafspraken. Er bestaat echter wel enige 
zorg omtrent de democratische legitimiteit als via deze weg 
nieuwe onderwerpen aan de Strategische Agenda worden 
toegevoegd, zoals bijvoorbeeld intensieve veeteelt.  
Gemeente verzoekt bij het maken van dit soort afspraken de 
verantwoordelijkheid en bevoegdheden van de raad steeds 
goed in het oog te houden. 

De inhoud van de versnellingsafspraken is vooral gekoppeld aan 
de strategische thema’s van de regio zijnde economie, ruimte en 
mobiliteit. Provincie heeft specifiek het thema Transitie 
Veehouderij ingebracht. Omdat dit ook hoog op de agenda’s 
staat van onze subregio’s Kempen/Peel en zij vanuit hun 
gemeenten/streeknetwerken hier mede uitvoering aan geven  
is door het Dagelijks Bestuur het besluit genomen om de 
verbinding naar de regio te leggen via de versnellingsafspraken. 
 

 Kadernota 
Tevens een opmerking over de uitgangspunten die ten 
grondslag liggen aan deze begroting. Op grond van art. 37  
van de Gemeenschappelijke Regeling Metropoolregio zendt  
het Dagelijks Bestuur de Kadernota aan de raden. In de 
Beleidsnotitie kaders P&C-documenten is afgesproken dat de 
Kadernota ter informatie worden aangeboden. Het document 
Uitgangspunten Begroting 2018 Metropoolregio, dat als 
Kadernota beschouwd mag worden, is echter niet als zodanig 
verstuurd, maar stond opgenomen op een besluitenlijst van een 
vergadering van het Algemeen Bestuur en is op die manier naar 
de raden gezonden.  
Gemeente verzoekt de volgende keer deze uitgangspunten 
afzonderlijk en met begeleidend schrijven toe te sturen en deze 
daarmee de status te geven die ze verdienen. Hiermee stelt u 

De Metropoolregio zal de volgende Kadernota (financiële 
uitgangspunten) expliciet met begeleidende brief ter informatie 
aanbieden aan de gemeenteraden.  
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de gemeenteraad beter in staat zijn rol te vervullen, door 
bijvoorbeeld zijn vertegenwoordiger in het Algemeen Bestuur 
te instrueren. 

 Evaluatie bestuurlijke samenwerking 
Tenslotte merken we op dat in de gesprekken in het kader van 
de evaluatie van de Metropoolregio, die onlangs hebben 
plaatsgevonden door ons college en vertegenwoordigende 
raadsleden, kritische opmerkingen geplaatst zijn bij het 
functioneren van de Metropoolregio in zijn algemeenheid. 
Een aantal stellingen werd geponeerd, zoals “Binnen de 
Metropoolregio Eindhoven is een goede verhouding tussen  
de inzet en behaald resultaat”, “De Metropoolregio Eindhoven 
heeft voldoende bestuurlijke slagkracht” en “De Metropoolregio 
Eindhoven houdt zich bezig met de goede thema’s”. Ons college 
heeft bovenstaande stellingen met “Helemaal oneens” 
gewaardeerd.  
Gemeente maakt hieruit op dat er voor ons allen werk aan de 
winkel is en kijkt dan ook uit naar de resultaten van de evaluatie 
om onze samenwerking, die gemeente op zich als zeer 
waardevol beschouwt, effectiever en efficiënter in te richten. 

Het eindrapport van de evaluatie zal op 21 juni 2017  
worden gepresenteerd en vervolgens aan de raden worden 
aangeboden. 

 


